
 

ZAPISNIK 3. REDNE SEJE UO ŠOFF 2018–2020 

Kraj seje: Ljubljana (predavalnica R1B, Filozofska fakulteta UL) 

Datum seje: 15. januar 2019 (18.00 – 19.07) 

Prisotni_e člani_ce UO ŠOFF: predsednica Zala Blazina, podpredsednica Sara Šifrar 

Krajnik, Beti Uršič, Erazem Štancar, Monika Marušič, Timotej Pavlin, Matevž Mandl, Anja 

Zidar, Rebeka Kovačec, Blaž Šoba, Jaka Šoster, Pika Kristan, Neža Lukančič, Domen Iljaš, 

Nejc Kralj (15) 

Ostali_e prisotni_e: predsednik ŠSFF Timotej Klopčič (1) 

Odsotni_e člani_ce UO ŠOFF, ki so svojo odsotnost opravičili: poslanka Sara Ugrin, 

poslanka Sarah Tkalec, Peter Černe (3) 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnikov 

2. Finance  

3.  Potrditev Pravilnika o delovanju FK UO ŠOFF 

4. Potrditev oddelčnih projektov 

5. Poročilo predsednice UO ŠOFF 

6. Poročilo ŠSFF 

7. Razno 
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 Zala Blazina prisotne pozdravi na prvi seji po novem letu. Opozori, da je dnevni red 
drugačen, kot so ga člani UO ŠOFF prejeli preko e-maila, točki Poročilo prodekana študenta 
in Poročilo poslank sta izpadli zaradi upravičene odsotnosti poslank in prodekana študenta. 
Predlaga, da se točki prestavita na naslednjo sejo.  
 Na dnevni red ni bilo pripomb, zato sledi glasovanje.  

SKLEP 1: UO ŠOFF se strinja z dnevnim redom.  
ZA:  13  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

K točki 1. Potrditev zapisnikov.	
 Člani UO ŠOFF so zapisnika 1. in 2. redne seje prejeli preko elektronske pošte skupaj 
s sklicem seje. Zala Blazina vpraša prisotne, če imajo kakšen komentar. Ker pripomb ni bilo, 
ponovno sledi glasovanje.  

SKLEP 2: UO ŠOFF potrjuje zapisnika 1. in 2. redne seje. 
ZA:  13   PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

K točki 2. Finance	
  Erazem Štancar je poročal o delovanju Finančne komisije. Ta se je nazadnje sestala 8. 
januarja, na seji so člani Finančne komisije ponovno pregledali Pravilnik FK UO ŠOFF ter 
vnesli popravke in dodelili denarna sredstva projektom.   
 Sledi predstavljanje projektov za sledeči mesec. Erazem predstavi projekt in povabi 
predstavnika oddelka, ki je prijavil projekt, da na kratko opiše projekt oziroma doda nekaj 
besed.  
 Prvi projekt je Ogled razstave staroangleških rokopisov v British Library, 
medoddelčni projekt Oddelka za anglistiko in amerikanistiko, Oddelka za umetnostno 
zgodovino in Oddelka za primerjalno in splošno jezikoslovje. Čeprav projekt prosi za veliko 
sredstev (530,94 €), so se v Finančni komisiji strinjali, da sredstva odobrijo v celoti, ker gre za 
medoddelčni projekt, medoddelčnost pa je ena izmed zadev, za katero se je UO ŠOFF 
odločila, da jo bo spodbujala.   
 Jaka Šoster mimogrede izpostavi problem definiranja narave projektov, torej oddelčni 
in fakultetni projekti. Konkretno vprašanje se glasi, ali obstajajo medoddelčni projekti, ki niso 
fakultetni, saj v tabeli za sofinanciranje ta možnost ni definirana. Predlaga, da bi bilo dobro 
narediti tudi tako tabelo, da bi se financiranje medoddelčnih nefakultetnih projektov 
definiralo. Timotej Klopčič izpostavi prakso v Študentskem svetu FF, kjer oddelek prijavi 
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medoddelčni projekt in glede na število sodelujočih oddelkov nato dobiva pribitke pri 
sofinanciranju. Zala Blazina svetuje, da naj se pri prijavi projekta le pazi, da se pri opombah 
pripiše, da gre za medoddelčni projekt. Na ta način bo Finančna komisija s tem seznanjena in 
bo medoddelčnost upoštevala pri dodeljevanju sredstev.  
 Monika Marušič izpostavi problem na Oddelku za muzikologijo, kjer želijo v istem 
mesecu prijaviti projekt za intenzivne vaje pevskega zbora in orkestra ter še en dodaten 
projekt, slednji je namenjen študentom oddelka, intenzivne vaje pa članom zbora in orkestra, 
torej študentom cele fakultete. Zala izpostavi, da velja nenapisano pravilo, da lahko oddelek 
prijavi en projekt na mesec, vendar o tem odloča Finančna komisija glede na razpoložljiva 
sredstva. Glede na to, da se vaj za zbor in orkester udeležujejo študenti vseh oddelkov je 
seveda možno, da se projekt upošteva kot fakultetni. Neža Lukančič in Erazem Štancar 
svetujeta, da tudi če je projekt prijavljen kot projekt Oddelka za muzikologijo, naj pod 
opombami pri prijavi projekta dopišejo, da zraven lahko sodelujejo študenti vseh oddelkov.  
 Naslednji projekt je 4. klinični vikend Oddelka za psihologijo. Projektu je FK odobrila 
sredstva v višini 212,33 €. Rebeka Kovačec na kratko predstavi projekt. Gre za dvodnevni 
projekt, sredstva bodo namenjena za nabavo hrane in pijače za zajtrk in druženje, čez dan si 
bodo sledila predavanja in okrogla miza. Tisti, ki bi se radi udeležili dogodka, se morajo nanj 
prijaviti, prijavijo pa se lahko študenti katerega koli oddelka. 
 Beti Uršič predstavi naslednji projekt, Srečanje študentov in absolventov bohemistike. 
Projektu je FK dodelila 60,04 €. Gre za nov dogodek, ki je nastal na pobudo lektorice za češki 
jezik. Gre za to, da so študenti Zahodnoslovanskih jezikov odmaknjeni od Aškerčeve in da so 
v primerjavi s študenti rusistike nekoliko zapostavljeni, zato organizirajo srečanje študentov 
in diplomanot svojega oddelka. 
 Naslednji projekt je prijavil Oddelek za umetnostno zgodovino, in sicer Tisk članskih 
izkaznic. Neža izpostavi, da so članske izkaznice nujno potrebne za Društvo študentov 
umetnostne zgodovine Slovenije Kunsthisterik, saj imajo z nekaterimi institucijami dogovor, 
da imajo člani prost vstop, za kar potrebujejo nek način legitimacije, to pa bodo po novem 
članske izkaznice. Projekt je prejel 42,62 €. 
 Zadnji projekt za februar je Tisk revije Klio na Oddelku za zgodovino. Sara Šifrar 
Krajnik pove, da je to dolgoletna revija na oddelku, ki izide dvakrat ali trikrat letno, prispevke  
zanjo pa pišejo študenti. Projektu je FK odobrila 132 €.  

K točki 3. Potrditev Pravilnika o delovanju FK UO ŠOFF 
 Zala pove, da je Finančna komisija od prejšnje seje vnesla vse komentarje in 
popravke. Novo verzijo so člani UO ŠOFF prejeli preko elektronske pošte pred sejo, tako da 
so lahko pregledali, če so potrebni še kakšni popravki. Ker ni bilo nobenega komentarja, sledi 
glasovanje.  
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SKLEP 3: UO ŠOFF potrjuje Pravilnik o delovanje FK UO ŠOFF. 
ZA:  15  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 	

K točki 4. Potrditev oddelčnih projektov.	
  
Pod to točko je potekalo odpiranje projektov, ki so bili predstavljeni pod točko 2. Finance.  

Projekt Ogled razstave staroangleških rokopisov v British Library.  

SKLEP 4: UO ŠOFF odpira projekt Ogled razstave staroangleških rokopisov v British 
Library, dodeli mu 530,94 €.  
ZA: 15  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet 

Projekt 4. klinični vikend.  

SKLEP 5: UO ŠOFF odpira projekt 4. klinični vikend, dodeli mu 212,33 €.  
ZA: 15  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Projekt Srečanje študentov in absolventov bohemistike.  

SKLEP 6: UO ŠOFF odpira projekt Srečanje študentov in absolventov bohemistike,  
dodeli mu 60,04 €.  
ZA: 15 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

Projekt Tisk članskih izkaznic.  

SKLEP 7: UO ŠOFF odpira projekt Tisk članskih izkaznic, dodeli mu 42,62 €.  
ZA: 15  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Projekt Tisk revije Klio.  

SKLEP 8: UO ŠOFF odpira projekt Tisk revije Klio, dodeli mu 132 €.  
ZA: 15  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 Beti Uršič zastavi vprašanje o tem, kam se pri tisku majic, puloverjev in drugih oblačil 
doda logo ŠOFF, ali se logo lahko natisne tudi na papir, v katerega se oblačilo zavije. Zala 
pove, da je sicer bolje natisniti logo na oblačilo, saj je tako bolj vidno, ampak važno je, da je 
nekje, zato se lahko o tem nosilci projekta sami odločijo. 
 Domen Iljaš zastavi vprašanje, kako je z določanjem kategorij projektov, če se lahko 
nek projekt prijavi pod kategorijo promocija, da bi si zagotovili več denarja. Diskusija o tem, 
kako lahko oddelek prijavi projekt. 
 Erazem opozori člane UO ŠOFF na naslednje obdobje projektov, torej za mesec 
marec. Glede na letni načrt bo projektov zelo veliko, zato naj nosilci projektov pričakujejo, da 
mogoče ne bodo dobili vseh željenih sredstev. Neža prav tako opozori, da nekateri 
predstavniki oddelkov niso vnesli svojih projektov v dokument za letni načrt. Prav tako 
opozori, naj se, ko prijavljajo projekte na Trello, držijo datuma. Finančna komisija namreč 
lahko vidi, če je bil dokument na program naložen po dogovorjenem roku. Tokrat so 
upoštevali projekt kljub pozni prijavi. Erazem še doda, da bo FK v mesecih, ko bo projektov 
veliko, prednost dali tistim, ki so bili vpisani v letni delovni načrt.  

K točki 5. Poročilo predsednice UO ŠOFF. 
 Pri tej točki je poročala Zala Blazina. Najprej je pristone člane UO ŠOFF povprašala, 
če so poskrbeli, da so na oddelčnih straneh posodobljeni podatki o predstavnikih oddelka v 
ŠOFF-u. Če predstavniki tega še niso storili, naj to naredijo čim prej. 
 Zala omeni Poslovnik o delovanju UO ŠOFF, o katerem smo se pogovarjali na 
delovno-motivacijskem vikendu in ki naj bi bil eden izmed zastavljenih ciljev nove sestave 
UO ŠOFF. Dokument, kamor naj bi vpisovali predloge, je Sara Šifrar Krajnik naložila na 
Trello, člani naj predloge vpišejo noter. Zala pove, da bi poskusili nekje do aprila pripraviti 
nov poslovnik.  
 Glede nadomestnih volitev za člane UO ŠOFF Zala pove, da nam preden zaprosimo za 
volitve manjkata še predstavnika Oddelka za geografijo in Oddelka za sociologijo. Prosi člane 
UO ŠOFF, ki so dvopredmetni oziroma imajo kolege, ki študirajo na teh oddelkih, naj 
pomagajo pri iskanju predstavnikov. Pika Kristan omeni, da išče predstavnika Oddelka za 
sociologijo, ampak za enkrat ni našla še nikogar. Blaž Šoba omeni, da je kolega zainteresiran 
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za predstavnika Oddelka za geografijo. Zala povzame, naj potencialne predstavnike usmerimo 
do nje.  
 Odprl se je projekt Šoffka gre v gledališče, v okviru katerega je UO ŠOFF pridobil 
karte za Mladinsko gledališče v vrednosti 1000 €. Zala omeni, da se je v pogovoru s 
poslankama oblikovalo mnenje, da bi bilo najbolje, če deljenje kart študentom poteka preko 
razpisa ali nagradnih iger, tako da bi tisti, ki bi želeli dobiti karto, morali deliti ali lajkati 
objavo ter lajkati Facebook stran in podobne naloge. V sklopu pogovora o socialnih omrežjih 
še poziv članom UO ŠOFF, naj delijo in lajkajo dogodke, Pika doda še, da naj na splošno 
lajkajo objave na Facebook strani, da lahko te dosežejo čim več študentov.   
 Zala prisotne seznani še z enim izmed fakultetnih projektov, ki je v pripravi. Gre za 
literarni natečaj Rdeča nit. Anja Zidar, Jaka Šoster, Beti Uršič in Blaž Šoba, ki so v 
organizacijski ekipi, poročajo o dogajanju. Delovna ekipa se je sestala v petek, 11. decembra, 
sestankovali so s starim vodstvom, si razdelili naloge in naredili časovni načrt za projekt. 
Razpis bo objavljen predvidoma v ponedeljek, 21. januarja. Anja pozove člane UO ŠOFF, naj 
razpis delijo z ljudmi, za katere vedo, da radi pišejo. Prav tako delovna ekipa išče predloge za 
komisijo, najraje študente višjih letnikov, ki imajo nekoliko več znanja z literarnega področja. 
Pogoj za sodelovanje pri natečaju je status študenta, za komisijo pa status ni nujen.  
 Zala predstavi naslednji projekt, ki ga pripravlja organizacijska ekipa sestavljena iz 
članic ŠSFF in ŠOFF. Pripravlja se zbornik, s katerim bi obeležile 8. marec, v njem bi bile 
predstavljene ženske znanstvenice s področij, ki jih poučuje Filozofska fakulteta. Tako bi bili 
z vsakega oddelka predstavljeni ena slovenska in ena tuja raziskovalka, na oddelkih, kjer je 
smeri več (npr. Oddelek za slavistiko in Oddelek za azijske študije), pa bo predvidoma 
predstavljenih žensk več. Dogodek ob izidu zbornika bo 7. marca. Zala povabi člane UO 
ŠOFF, da se dogodka udeležijo.  
 Anja zastavi vprašanje, kaj se dogaja z ekološko usmerjenim projektom, ki so ga 
snovali člani ŠSFF in ŠOFF na delovno-motivacijskem vikendu. Sledi debata o tem, kaj se 
dogaja na tem področju na fakulteti in izkaže se, da nihče ne ve točno, kaj se dogaja s tem 
projektom. 
 Anja izpostavi še ponudbo za sodelovanje z Biotehniško fakulteto in Fakulteto za 
kemijo in kemijsko tehnologijo pri prirejanju skupnega poizpitnega žura. Diskusija s 
prisotnimi o tem, ali bi bili študenti FF zainteresirani za tak dogodek ali ne ter če je tak 
dogodek smiselno izpeljevati. Povzetek diskusije je, da je smiselno izpeljati projekt, če se ga 
bodo udeležili tudi študenti naše fakultete ter da se pri tem upošteva prilagajanje žurov 
finančnemu načrtu in ne prilagajanje finančnega načrta žurom. Strinjanje, da bi morda šli v 
organizacijo take zabave jeseni, o podrobnostih se bomo dogovarjali v naslednjih mesecih.  
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SKLEP 9: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednice. 
ZA: 14  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.	

K točki 6. Poročilo ŠSFF.  
 Poročal je predsednik ŠSFF Timotej Klopčič. Včeraj, 14. januarja, je imel ŠSFF sejo.  
Beseda je tekla večinoma o študentskih mnenjih, potekale pa so tudi dvoje volitve. Anja 
Zidar, članica UO ŠOFF, je bila izvoljena v Senat FF. Izvoljen je bil tudi nov predstavnik v 
Upravnem odboru FF in zamenjala se je študentska predstavnica v Komisiji za kakovost. 
Drugače tokrat s strani ŠSFF ni ničesar več, o čemer bi bilo treba poročati.  

SKLEP 10: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednika ŠSFF. 
ZA:  14  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.	

K točki 7. Razno 

Pod točko razno ni bilo nobene pobude za razpravo.  

Seja se je zaključila ob 19.07. 

Zapisnik napisala: 
Pika Kristan, tajnica 

Zapisnik potrjuje: 
Zala Blazina, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete
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